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Interpellasjon til KS-møtet den: 15.06.2023

Alle pårørende som har omsorgsansvar og som søker kommunen, skal få det innvilget 
etter deres behov.

Rådmann skal innarbeide i budsjettet at det til en hver tid skal være nok avlastningsplasser 
tilgjengelig på sykehjemmet.
Skal finansieres ved å terminere alt arbeid med flerbrukshall på Bjørkheim.

Samnanger FrP den: 07.06.2023


